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Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Instans 

Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 

2023-03-29, § 43-44 

Datum för anslags 

uppsättande  
2023-03-29 

Datum för anslags 

nedtagande 
2023-04-20 

Förvaringsplats för protokollet 

Kommunledningskontoret 

Underskrift 
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§ 43/2023   Dnr: KS 2023-62 

Yttrande över utökad täktverksamhet på fastighet Ramnås 2:1 

Kommunstyrelsens beslut 

Upprättat yttrande, daterat 2023-02-13, över utökad täktverksamhet   

Ramnås 2:1 översänds som Marks kommuns remissvar.  

Kommunstyrelsen förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

_____________________________ _______________________________ 

Ulf Dahlberg (S)  Tomas Ekberg (M) 

Ordförande   Justerare 

Ärendet 

Skanska har ett befintligt tillstånd enligt miljöbalken till täkt av berg m.m. på 

fastigheterna Ramnås 2:1 m.fl. Marks kommun. I syfte att möta samhällets 

framtida behov av krossade bergmaterialprodukter och även öka nyttjandet av 

återvunnet material lämpligt för bygg- och anläggningsändamål undersöker 

Skanska möjligheten att fortsätta och utöka täktverksamheten vid Skene, genom 

att ansöka om nytt tillstånd enligt miljöbalken.  

Marks kommun svarar i egenskap av fastighetsägare och samråd enligt miljöbalken. 

Sista svarsdag var 17 februari men begäran om förlängd svarstid har godkänts och 

kommunens sista svarsdag är 31 mars.  

Ärendets behandling 

Samhällsutvecklingsenhetens tjänsteskrivelse, den 23 februari 2023. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 15 mars 2023, § 66, 

där följande föreslås: 

Upprättat yttrande, daterat 2023-02-13, över utökad täktverksamhet   

Ramnås 2:1 översänds som Marks kommuns remissvar.  

Kommunstyrelsen förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

Dagens sammanträde 

Planarkitekt Julia Lindahl redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag, och 

finner att så sker.  
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Beslut skickas till 

Skanska Industrial Solutions AB, katarina.wallinder@skanska.se 

______________________ 
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§ 44/2023   Dnr: KS 2023-49 

Yttrande på Härryda kommuns samrådsförslag till ny 

översiktsplan 

Kommunstyrelsens beslut 

Upprättat yttrande över Härryda kommuns samrådsförslag till ny översiktsplan, 

daterat 2023-03-07 översänds som Marks kommuns remissvar. 

Kommunstyrelsen förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

_____________________________ _______________________________ 

Ulf Dahlberg (S)  Tomas Ekberg (M) 

Ordförande   Justerare 

Ärendet 

Marks kommun har som remissinstans tagit del av samrådsförslag till ny 

översiktsplan för Härryda kommun. Förslaget gäller en ny kommunövergripande 

översiktsplan som presenteras i ett digitalt format och finns tillgänglig på Härryda 

kommuns webbplats. Översiktsplanen redovisar på en övergripande nivå var och 

hur utveckling och bevarande av naturområden, företags- och industrimark, vägar 

och bostäder föreslås ske på lång sikt. Härryda kommuns kommunstyrelsen 

godkände den 24 november 2022 att genomföra samråd om förslaget till ny 

översiktsplan och tillhörande miljökonsekvensbeskrivning. Samrådet pågår från den 

16 januari till den 17 mars 2023. Vi har fått förlängd svarstid till den 31 mars. 

Marks kommun ser positivt på Härrydas inställning till regional samverkan för att nå 

en önskvärd tillväxt med fler människor som bor, verkar och lever i regionen. 

Utveckling av samarbetena kan ske vid behov, då Härryda kommun har flera 

viktiga funktioner för Marks kommuns invånare som kan värnas och utvecklas 

gemensamt. Vidare i processen efterfrågas förtydligande kring vilken funktion som 

bytespunkt och station/resecentrum har idag eller ska ha i framtiden. Detta med 

syfte att stärka Marks regionala koppling vid Landvetter flygplats. 

Ärendets behandling 

Samhällsutvecklingsenhetens tjänsteskrivelse, den 7 mars 2023. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 8 mars 2023, § 58, där 

följande föreslås: 

Upprättat yttrande över Härryda kommuns samrådsförslag till ny översiktsplan, 

daterat 2023-03-07 översänds som Marks kommuns remissvar. 

Kommunstyrelsen förklarar paragrafen omedelbart justerad.  

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  
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Dagens sammanträde 

Planarkitekt Julia Lindahl redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag, och 

finner att så sker.  

Beslut skickas till 

plan@harryda.se 

Protokollsanteckning, Lo Göthberg Larsson (MP) 

Vissa delar i miljökonsekvensbeskrivningen har fallit bort. 

Härrydas naturvårdsplan 2021 har heller inte tagits med för att kunna fungera som 

underlag vid framtagande av ÖP. 

Våtmarker, jordbruksmarker, kulturmarker, skogsmarker med höga naturvärden 

och gröna stråk behöver tas högre hänsyn till att de inte exploateras, ex. på 

naturområden som befaras få mycket allvarliga miljökonsekvenser är Landvetter 

Södra som kommer hota rödlistade arter. 

Förslaget kunde kopplas bättre till Agenda 2030.  

Olika infrastruktursatsningar som kunde utökas är ex. fler cykelstråk och 

laddinfrastruktur. 

Sådant anser Miljöpartiet i Mark borde inarbetas och beaktas i Härryda kommuns 

Översiktsplan. 

___________________________ 
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